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PROTOKÓŁ Nr XLIX/2018 kadencji 2014 - 2018 
Z SESJI RADY POWIATU W ŚRODZIE ŚLĄSKIEJ 

odbytej w dniu 27 września   2018 roku, o godz. 14.
00

 
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej 

przy ul. Wrocławskiej 2. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu  
Przewodniczący otworzył sesję i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości oświadczył, iż 
zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do 
niniejszego protokołu. 

 
Starosta 
W imieniu Zarządu Powiatu chciałbym wnieść do porządku projekt uchwały w sprawie 
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym 
treningowym w Środzie Śląskiej dla usamodzielniających się wychowanków pieczy 
zastępczej, projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie na komisjach stałych i Zarząd. 
 
Za wprowadzeniem powyższego projektu uchwały Rada Powiatu głosowała: 
 

ZA – 14 P – 0 W – 0 
 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia dla Starosty Powiatu 
Średzkiego został wprowadzony do porządku obrad. 
  
Za przyjęciem porządku obrad ze zmianą, Rada Powiatu głosowała:  
 

ZA – 14  P – 0  W – 0 

 
Porządek został przyjęty i przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu   Nr XLVII/2018 oraz XLVIII/2018 z sesji Rady Powiatu w Środzie 

Śląskiej. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu.  
5. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
6. Informacja o naborze uczniów do szkół dla których Powiat Średzki jest organem  

prowadzącym. 
7. Ocena funkcjonowania szkolnictwa zawodowego w roku szkolnym 2017/2018. 
8. Informacja Starosty Powiatu Średzkiego o oświadczeniach majątkowych składanych na 

podstawie ustawy o samorządzie powiatowym. 
9. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Środzie Śląskiej o oświadczeniach 

majątkowych składanych na podstawie ustawy o samorządzie powiatowym. 
10. „15 min. dla wyborców”. 
11. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- nadania Statutu Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Środzie Śląskiej, 
- ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 
placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Średzki oraz 
kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno-
wychowawcze, 
- pozbawienia drogi nr 2056D kategorii drogi powiatowej, 
- pozbawienia drogi nr 2059D kategorii drogi powiatowej, 
- pozbawienia drogi nr 2059D kategorii drogi powiatowej, 
- pozbawienia drogi nr 2059D kategorii drogi powiatowej, 
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- wyłączenia z ciągu drogi powiatowej Nr 1606 D nieruchomości położonej w obrębie 
Chmielów, gmina Kostomłoty, 
- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2018 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wnioski i oświadczenia radnych. 
14. Sprawy różne. 
15. Zamknięcie sesji.                      

                                                                                                                                                                                                                                                                                            
 
Ad. 3/ Przyjęcie protokołu  Nr XLVII/2018  oraz XLVIII/2018 z sesji Rady Powiatu w 
Środzie Śląskiej. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XLVII/2018 z sesji Rady 

Powiatu odbytej na posiedzeniu w dniu   28 czerwca   2018 roku 

Rada Powiatu za przyjęciem protokołu Nr XLVII/2018 głosowała:   
 

ZA - 14  P - 0  W – 0  

 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XLVIII/2018 z sesji Rady 

Powiatu odbytej na posiedzeniu w dniu   25 lipca   2018 roku 

Rada Powiatu za przyjęciem protokołu Nr XLVIII/2018 głosowała:   
 

ZA - 14  P - 0  W – 0  

 
Ad. 4/ Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu.  
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 

 
Ad. 5/Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między 
sesjami. 
 
Przewodniczący Rady 
Radni otrzymali sprawozdanie, jest ono obszerne, proponuję bez odczytywania i otwieram 
dyskusję. 
             
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 

 
Ad. 6/ Informacja o naborze uczniów do szkół dla których Powiat Średzki jest organem  
prowadzącym. 
 
Przewodniczący Rady 
Temat został szczegółowo omówiony na posiedzeniach komisji. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 

Ad. 7/ Ocena funkcjonowania szkolnictwa zawodowego w roku szkolnym 2017/2018. 
 
Przewodniczący Rady 
Ten temat również został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Oświaty. 
 
Ad. 8/ Informacja Starosty Powiatu Średzkiego o oświadczeniach majątkowych 
składanych na podstawie ustawy o samorządzie powiatowym. 
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Starosta 
Odczytał powyższą informację. 
 
Ad. 9/ Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Środzie Śląskiej o 
oświadczeniach majątkowych składanych na podstawie ustawy o samorządzie 
powiatowym. 
 
Przewodniczący Rady 
Odczytał powyższą informację. 
 
Ad. 10/ „15 min. dla wyborców”.             
 
Antoni Wojewódzki- mieszkaniec Mrozowa  
 Dzień Dobry Państwu. Moje nazwisko Antoni Wojewódzki – mieszkaniec Mrozowa. Być może 
część z Państwa przypomina sobie moje interwencje na sesji Rady Powiatu około półtora roku 
temu to dotyczyło drogi numer 2055D. Moim zdaniem nastąpiło tam wiele nieprawidłowości przy 
odbiorze tej drogi, w procesie odbioru tej drogi, nieprawidłowości, które może nie bezpośrednio, 
nie w tym zakresie, które ja zgłaszałem, ale jednak przełożyły się na jakość robót i na efekt 
końcowy, jaki teraz jest. Ja bym prosił, żeby Pani te zdjęcia przełożyła o kilkanaście na przód. To 
jest sytuacja, która na tej drodze ujawnia się od jakiegoś czasu po półtorarocznym okresie 
użytkowania jest to odcinek około 150 -200 metrów. Między cmentarzem, ulica Cmentarna, a 
zamkiem w Wojnowicach. Proszę dalej następne zdjęcie. To są spękania nawierzchni, które 
ujawniły się po wykonaniu robót. Oczywiście jest nowa nawierzchnia, spękania są podłużne, jest 
ich kilkanaście, należy przypuszczać, że spękania te przekładają się na konstrukcję drogi, to nie 
są tylko spękania nawierzchniowe, z racji wykonywanego zawodu coś mogę więcej na ten temat 
powiedzieć. Ja bym apelował do Zarządu Powiatu, który prowadził nadzór nad tą robotą, żeby 
dołożył wszelkich starań, wyegzekwował od wykonawcy robót, ja mam nadzieję, że oczywiście 
roboty są jeszcze w okresie gwarancyjnym, ale żeby wyegzekwował roboty, jakość tych robót, 
naprawę tych robót w takim zakresie, żeby po prostu podatnik Powiatu Średzkiego był 
usatysfakcjonowany. Jeżeli Zarząd Powiatu nie wie jak to zrobić, jakimi metodami to 
wyegzekwować to niech się zwróci do kompetentnych osób, techników politechniki być może 
wrocławskiej o przeprowadzenie ekspertyzy, ale być może pierwsze pismo skierowane do 
wykonawcy robót przyniosłoby efekt. To jest, co w tej chwili Państwo widzą, to jest nieudolna 
próba łatania tych spękań masą, które oczywiście nie przyniosło żadnego efektu, spękania te 
będą dalej się powtarzać, po prostu jakość tych robót jest niezadawalająca. Kiedy ja miałem tutaj 
swoje wystąpienie  i zwracałem uwagę na nieprawidłowości ja prosiłem w korespondencji, którą 
prowadziłem o udostępnienie protokołów badań sprawdzeń robót, które były kontynuowane, 
takich protokołów nie otrzymałem. Informuję Pana Starostę, informuję jego służby, że ważna 
dokumentacja przetargowa w zakresie technicznym ma takie dokumenty, one się nazywają 
specyfikacje techniczne wykonania robót i tam są opisane wszelkie wymogi dotyczące jakości, 
parametrów, rodzaju użytych materiałów i badań kontrolnych, badań i sprawdzeń. Ja nie wiem, 
czy takie badania przy tej inwestycji były przeprowadzone, czy też nie. W każdym razie efekt tej 
działalności wykonawcy widać tutaj na tych zdjęciach. Informuję, ja przeanalizowałem dokumenty 
przetargowe z tego przetargu ponownie, informuję, że są w dokumentach, są narzędzia, Starosta 
ma takie, może wyegzekwować roboty poprawnie. Jeżeli nie wyegzekwuje, nie wiem o czym to 
będzie świadczyło, albo o złej woli albo o nie wiedzy, niekompetencji. Apeluje więc do Pana 
Starosty do Pana Wicestarosty, który jest bezpośrednio odpowiedzialny za te rzeczy o dołożenie 
starań. Szkody, które tutaj się ukazały szacuje rzędu minimum kilkunastu jeśli nie kilkudziesięciu 
tysięcy złotych, to są pieniądze. Mam nadzieję, że to jest w okresie gwarancyjnym i że Starosta 
poradzi sobie, żeby wyegzekwować jakość tych robót. Tam są takie zdjęcia proszę o przewinięcie 
o właśnie. Parę dni temu, te zdjęcia zostały wykonane tydzień temu 22 września przeze mnie i 
one obrazują stan naszych ulic, dróg powiatowych. Kilka dni temu, chyba 3 dni temu ukazało się 
takie ogłoszenie, taka informacja od Starosty o zleceniu czyszczenia, sprzątania, wycinania 
krzaków itd., że to już zostało zrobione. To co Państwo teraz widzą to jest stan, który istnieje od 
dwóch, trzech lat. Przez dwa, trzy lata na tych drogach, na tych zdjęciach, w tych miejscach nic 
nie było posprzątane, nic nie było usunięte, nic nie było powycinane. Ja się dziwię, bo w tej 
informacji zamieszczonej przez Starostę  na stronie internetowej napisane było na wniosek 
mieszkańców. Ja się pytam, czy o to mieszkańcy powinni wnioskować? Czy starostwo nie widzi 
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co się dzieje, w jakim otoczeniu my żyjemy? To jest nowa droga, to jest nawierzchnia nowej drogi 
w Mrozowie. Czy to można uznać za nową drogę? Czy jak idziemy do łóżka to myjemy tylko 
buzię, a o nóżkach już zapominamy? Tak wyglądają, taki jest stan tych dróg, tak wygląda 
większość dróg w Powiecie, nieczyszczone, niesprzątane, nieusuwane zielsko. Proszę zobaczyć 
są chodniki, po których już się nie da chodzić bezpiecznie, w sposób bezpieczny. To jest druga 
sprawa, jeszcze jedna sprawa jest wypadków, które się dzieją na skrzyżowaniu nowo 
wybudowanej obwodnicy zachodniej, tak to się chyba nazywa w każdym razie relacji Brzeg 
Dolny- droga krajowa 94. W przeciągu dwóch tygodni od uruchomienia, oddania do użytku tej 
obwodnicy zdarzyły się tam chyba już dwa wypadki, bardzo poważne wypadki. Czy Pan Starosta, 
moje kolejne pytanie jest do Pana Starosty, czy Pan Starosta zdaje sobie sprawę, czy wie i 
oglądał sytuację i wie jak to skrzyżowanie jest oznakowane? Ja tam w tej chwili przejeżdżałem 
oznakowanie to z punktu widzenia organizacji bezpieczeństwa ruchu woła o pomstę do nieba, 
stoją tam jakieś ogromne tablice kierunkowe, które przysłaniają całą sytuację panującą na tym 
skrzyżowaniu. Stoją znaki ograniczające prędkość do 50 km na godzinę za i przed 
skrzyżowaniem w odległości od siebie do 30 m. Znaki, które często są przez te tablice 
zasłaniane. Nie ma tam tablicy informującej, dużej tablicy informującej o zmianie organizacji 
ruchu. Mieszkańcy są przyzwyczajeni do organizacji, która miała miejsce przez lata. Taka tablica 
zarówno z jednej jak i drugiej strony powinna stanąć. Nie ma nie tylko tych tablic, ale nie ma 
żadnej restrykcji towarzyszącej tej sytuacji. Czy to mieszkańcy mają znowu zwracać Państwu 
uwagę i wnioskować o ustawienie oznakowani, no chyba nie o to chodzi. Pan Starosta na stronie 
internetowej wypowiadał się, że tu nie ma politykowania, tu jest praca. W artykule, który się 
ukazał jest napisane, że wyjdzie z zza biurka i będzie jeździł po drogach, będzie jeździł w teren. 
W zakładce galeria zdjęć, połowa zdjęć, na połowie zdjęć, rzeczywiście widzimy Pana Starostę w 
terenie z nożyczkami, z długopisem, z naleśnikami i nie wiem z czym jeszcze. Nie widać 
natomiast, żeby Pan Starosta, czy też służby oczywiście, zwracam się do Pana Starosty, ale 
chodzi też o służby starostwa, żeby ubrały buty i pojechały zobaczyć, jak to wygląda, jak te drogi 
powiatowe wyglądają. To wszystko. Dziękuję.  
 
Starosta 

Panie Wojewódzki Antoni to co pamiętam droga Wojnowice – Wilkostów ma pięcioletni okres 
gwarancyjny i na pewno takie, jak co roku, przeglądy gwarancyjne są wykonywane. I 
oczywiście na tym odcinku sprawdzimy to dokładniej i będziemy wymagać od wykonawcy 
tych robót naprawienia tego co zobaczyliśmy na obrazku, i gwarantuję Panu, Panie 
Wojewódzki, że znam drogi, byłem we wszystkich miejscowościach i na wszystkich drogach 
byłem i wiem jak wyglądają miejscowości. A trudno jako Panu, Pan jest mieszkańcem 
Mrozowa, tak? Tak się Pan przedstawił. Mi byłoby wstyd pokazywać takie zdjęcia to niech 
Pan pokaże na jakimś spotkaniu, to jest moja propozycja na spotkaniu na przykład sołectwa, 
mieszkańców Mrozowa, żeby każdy ewentualnie mógł i powinien to robić, żeby też sprzątał 
nie tylko przed domem ale także do chodnika, bo tak zawsze było i w wielu miejscowościach 
tak jest. Druga rzecz mówił Pan o sprzątaniu, tak pierwszy raz odkąd Powiat istnieje 
zrobiliśmy szersza akcję, ona jest w trakcie w tej chwili realizacji, sprzątania poprzez firmę 
zewnętrzną tego typu zastoin przy krawężnikach. Bo oprócz tego, że kosimy i wycinamy 
zakrzewienia w pasie drogowym robimy to co roku i sukcesywnie i te drogi się zmieniają. 
Natomiast sprzątanie też będzie wykonywane na terenie Gminy Miękinia w niektórych 
oczywiście tylko miejscowościach. Całe zadanie to jest ponad 80 tys. robimy to pierwszy raz. 
A dlaczego? Dlatego, że od przyszłego roku planujemy sami zakupić sprzęt specjalistyczny 
do wykonywania tego typu usług przez pracowników służby drogowej, także plan być może 
to już dla nowej Rady, dla nowych radnych będzie, będziemy próbować namawiać do 
zakupu takiego sprzętu. Co do skrzyżowania z nową obwodnicą  Miękini wiem jaka jest 
sytuacja, interwencja już była. O ile  sobie dobrze przypominam oznakowanie w obrębach 
skrzyżowania zawsze należy do właściciela wyższej kategorii drogi i takie pisma już do 
zarządcy tej drogi czyli do Marszałka i jego służb poszły proszę Pana wczoraj, także tu 
interweniował Wójt Gminy Miękinia. My też wiemy o tej sytuacji i dosłownie godzinę 
wcześniej rozmawialiśmy na ten temat na komisji, tez padł wniosek radnego Mariusza 
Wojewódki o zwrócenie uwagi na te zagadnienie. Wiemy ile było już od momentu otwarcia 
obwodnicy wypadków, jeden śmiertelny także zanim mieszkańcy, bo to tak naprawdę chodzi 
o mieszkańców pobliskich miejscowości, którzy jeżdżą jak to się mówi na pamięć przyswoją 
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sobie  jak gdyby zasady obowiązujące w obrębie tych newralgicznych skrzyżowań to pewnie 
jeszcze będziemy świadkami nie jednego wypadku. Ale jak Pan dobrze wie ilość znaków 
drogowych i informacji dotyczących skrzyżowań jest bardzo duża i sukcesywnie uzupełniana 
przez pracowników służby drogowej, naprawdę. I nie zgodzę się z Pana sugestiami 
dotyczącymi  stanu dróg powiatowych, ja już nieraz mówiłem jest 370 kilometrów dróg, które 
są corocznie, sukcesywnie remontowane, które mają odpowiednie oznakowania, mają 
odpowiednie znaki drogowe i tak dalej. A tutaj to co Pan powiedział w miejscowości to też w 
pewnym sensie świadczy o mieszkańcach, którzy mają swoje posesje przyległe do danego 
chodnika. Natomiast nie pamiętam teraz czy akurat Mrozów jest wytypowany do sprzątania 
jeszcze w tym roku, tego nie wiem, nie ma Wicestarosty, on wie dokładnie on ma rozpiskę w 
których gminach i które odcinki dróg powiatowych będą w tym roku, tak jak powiedziałem 
wcześniej pierwszy raz w ten sposób sprzątane. Do tej pory tego sprzętu nie było, taki 
sprzęty posiadają zazwyczaj zakłady usług komunalnych w gminach, w Środzie Śląskiej tak 
jak się sprząta codziennie, czy co drugi dzień. My chcemy to robić na stałe przynajmniej w 
każdej miejscowości dwa razy do roku, żeby taki pojazd się pojawił. Ale to tak naprawdę 
przyszłość bo taki sprzęt również kosztuje. Dziękuje bardzo.      
         
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 

 
Ad.11/ Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
 
- nadania Statutu Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Środzie Śląskiej, 

 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 14 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 14; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr XLIX/219/2018 w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Centrum 
Pomocy Rodzinie w Środzie Śląskiej, 

 
 

- ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Średzki oraz kryteriów i trybu 
przyznawania nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze, 
 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 14 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 14; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr XLIX/220/2018 w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których 
organem prowadzącym jest Powiat Średzki oraz kryteriów i trybu przyznawania 
nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze 
 
- pozbawienia drogi nr 2056D kategorii drogi powiatowej, 
 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
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Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 14 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 14; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr XLIX/221/2018 w sprawie pozbawienia drogi nr 2056D kategorii 
drogi powiatowej 
 
- pozbawienia drogi nr 2059D kategorii drogi powiatowej, 
 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 14 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 14; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr XLIX/222/2018 w sprawie pozbawienia drogi nr 2059D kategorii 
drogi powiatowej 
 
- pozbawienia drogi nr 2059D kategorii drogi powiatowej, 
 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 14 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 14; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr XLIX/223/2018 w sprawie pozbawienia drogi nr 2059D kategorii 
drogi powiatowej 
 
- pozbawienia drogi nr 2059D kategorii drogi powiatowej, 
 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 14 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 14; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr XLIX/224/2018 w sprawie pozbawienia drogi nr 2059D kategorii 
drogi powiatowej, 
 
- wyłączenia z ciągu drogi powiatowej Nr 1606 D nieruchomości położonej w obrębie 
Chmielów, gmina Kostomłoty, 
 

Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 
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Rada Powiatu w obecności 14 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 14; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr XLIX/225/2018 w sprawie wyłączenia z ciągu drogi powiatowej Nr 
1606 D nieruchomości położonej w obrębie Chmielów, gmina Kostomłoty 
 
- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2018, 
 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 14 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 10; P – 0; W - 4  

podjęła uchwałę Nr XLIX/226/2018 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu 

Średzkiego na rok 2018,  

 
- szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym 
treningowym w Środzie Śląskiej dla usamodzielniających się wychowanków pieczy 
zastępczej 
 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 14 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 13; P – 0; W - 1  
podjęła uchwałę Nr XLIX/227/2018 w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym treningowym w Środzie Śląskiej dla 
usamodzielniających się wychowanków pieczy zastępczej 
 

Ad. 9/ Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Nikt więcej nie wyraził  chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 10/ Wnioski i oświadczenia radnych. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 11/ Sprawy różne. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 12/ Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady wobec zrealizowanego porządku posiedzenia zamknął XLIX w 
kadencji 2014 – 2018 posiedzenie Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 
Protokołowała:                                                                                              Daniel Padewski 
(-)                                                                                                                                        (-) 
Maria Pstrowska 

 Przewodniczący Rady 


